
Zápis 2/2013 
z jednání Školské rady Sportovního gymnázia, Plzeň, Táborská 28 

 
 

Datum konání: 15. 10. 2013 

 

 

Přítomni: prezenční listina 

 

I. Školská rada projednala: 

 

Problém nedostatku finančních prostředků na nájemné za užívání budovy 

školy a na provoz školy (energie, služby – viz tabulka).  Pověřila ředitelku 

školy Mgr. Milenu Majerovou vyvoláním jednání za účasti pana náměstka 

Ing. M. Šimáka (MmP), zástupce školské rady a pana náměstka J. Stručka 

(PK) k této problematice. Jedná se o krizovou situaci, kterou je nutné řešit. 

Z tohoto důvodu svolá předseda školské rady mimořádnou schůzi, která se 

uskuteční na počátku prosince 2013. Paní ředitelka na ní bude informovat 

členy o průběhu a výsledcích jednání. 

 

 

 

II. Školská rada schválila doplněk Školního řádu SG a Výroční zprávu o 

činnosti školy ve školním roce 2012/2013. 

 

III. Školská rada byla seznámena: 

 

1. Ředitelka školy uděluje ředitelské volno na dny 30. 10. a 1. 11. 2013 

z důvodů oprav v budově školy. 

2. Škola je zapojena do mnoha projektů (Comenius, Sportovní gymnázium-škola 

21. století…) 

3. Vyučující technických oborů plánují (a již se i s žáky zúčastnili) akce na 

podporu technického vzdělávání. 

4. Škola vyhlásila přijímací zkoušky nanečisto, aby uchazeči o studium získali 

zpětnou vazbu o svých znalostech z ČJ a M. Informaci o přijímacích zkouškách 

nanečisto uchazeči obdrží při Dnech otevřených dveří (5. 11. 2013, 7. 1. 2014) 

5. V plánu je rozšíření kamerového systému i ve sportovní hale. 

 

 

    

          

Zapsala: 

Mgr. Jitka Krýslová 


